
PROTOKÓŁ  NR I/2022 

z sesji Rady Seniorów Miasta Świdwin z dnia 17 listopada 2022 r. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Wybór Przewodniczącego Rady Seniorów, Wiceprzewodniczącego 

oraz Sekretarza. 
3. Sprawy różne. 
4. Zakończenie sesji. 

Ad.! 

Sesja rozpoczęła się  o godz. 13:00 w sali nr 55 w Urzędzie Miasta. Posiedzenie otworzył  
Burmistrz Miasta Świdwm P. Feliński, który wręczył  zaświadczenia dla radnych oraz 
okolicznościowe prezenty. 

Na sesji obecni byli wszyscy radni Rady Seniorów. 

Ad.2 

Sekretarz Miasta A. Rewiński przedstawił  informacje na temat roli Rady Seniorów, zadań  
Prezydium tj. Przewodniczącego Rady, Wiceprzewodniczącego i Sekretarza Rady. 
W dalszej części przedstawił  informację  nt. trybu wyboru Prezydium. 

Pani M. Owsiak zaproponowała, żeby Przewodniczącą  Rady była pani R. Barszcz, 
Wiceprzewodniczącym Z. Chlebowski, a Sekretarzem pani J. Lewandowska. 

Pan K. Rogulski poprosił  Sekretarza o wyjaśnienie czym jest Rada Seniorów. 

Pan Sekretarz przedstawił  informację  na temat działalności rady, praw i obowiązków 
radnych. 

Radni zdecydowali jednogłośnie, że będzie prezydium będzie wybierane w sposób jawny.. 

Pani M. Owsiak zgłosiła kandydaturę  pani R. Barszcz na Przewodniczącą  Rady Seniorów. 

Pani R. Barszcz wyraziła zgodę  na kandydowrnie. 

Wynik głosowania: 10 głosów za, jednogłośnie.  

Przewodniczącą  Rady Seniorów została wybrana Regina Barszcz. 

Dalszą  część  obrad prowadziła już  Przewodnicząca Rady R. Barszcz. 
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Wybór zastępcy Wiceprzewodniczącego: 

Pan Z. Chlebowski wyraził  zgodę  na kandydowanie. 

Wynik głosowania: 10 głosów „za", jednogłośnie. 

Wiceprzewodniczącym Rady został  wybrany pan Z. Chlebowski. 

Wybór Sekretarza: 

Pani J. Lewandowska wyraziła zgodę  na kandydowanie. 

Wynik głosowania: 10 głosów „za",jednomyśtnie. 

Sekretarzem Miasta została pani J. Lewandowska. 

Ad.3 

Przewodnicząca Rady zgłosiła kontynuacje polityki w zakresie zdrowia i rehabilitacji 
seniorów. 

Burmistrz nakreślił  ramy współpracy: 

- długoterminowy program polityki senioralnej, 

- organizacja imprez. 

Pan Z. Chlebowski dodał, że liczy na współpracę  wszystkich radnych i opowiedział  
o programie „Dostępność  plus". Zaproponował  założenie skrzynki do której radni mogliby 
zgłaszać  swoje wnioski. 

Pan Z. Rogulski zaproponował, żeby Rada zajmowała się  również  problematyką  osób 
chorych na cukrzycę. 

Ad.4 

Przewodnicząca Rady R. Barszcz zakończyła posiedzenie o godz. 13:45. 

Protokołowała: 

M. Tyszczuk 

Przewodnicząca Rady: 

Re -: Ba;szcz 
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